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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i skrivelse af 10. september 

2008 (Alm. del - spørgsmål nr. 462) udbedt sig min besvarelse af følgende: 

  

Spørgsmål 462: 

  

”Mener ministeren, at de meget høje udgifter til kødkontrollen gør det mere eller mindre 

attraktivt, at eksportere danske slagtesvin og dermed arbejdspladser ud af landet?” 

  

Svar: 

 

Udgifterne til kødkontrollen kan ikke vurderes isoleret i forhold til producenternes be-

slutning om at levere slagtesvin til slagtning i Danmark eller i udlandet. I denne over-

vejelse indgår også regulering af og gebyrer i forbindelse med transport af dyr samt 

afregningspriserne ved levering til slagtning i udlandet. 

 

Endvidere har det ikke været muligt for Fødevareministeriet at fremskaffe sammenlig-

nelige oplysninger om kontroludgifterne i andre EU-medlemsstater. EU-Kommissionen 

er i gang med at gennemføre en analyse heraf. Når denne analyse foreligger, vil jeg 

orientere herom. 
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